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Zápis z jednání Revizní komise ČASQ č. 01/2024 
 

Termín jednání: 24.01.2024 
Místo jednání: Whatsapp 
Členové RK: Petr Vosátka, Renata Svobodová, Josef Fanta                                         

 

Program jednání: 

1. Reakce na rozhodnutí SK ČASQ č.1/2024 

2. Neoficiální zjištění 

3. Agenda pro novou RK 

4. Odstoupení z funkcí 

 
1. REAKCE NA ROZHODNUTÍ SK ČASQ 

RK se velmi důkladně zabývala situací z 12.01 2024, která vyústila v odstoupení celé SK ČASQ. Po prodiskutování 
a zjištění širších souvislostí, které této situaci předcházelo, a detailní analýze stanov ČASQ musela konstatovat, že 
právně k pochybení VV ČASQ v této věci nedošlo, neboť dle bodu 8. h stanov může VV odebrat možnost rozhodování 
v dané věci, pokud příslušná komise ještě rozhodnutí neučinila. 

 
2. NEOFICIÁLNÍ ZJIŠTĚNÍ 

RK bylo zjištěno, že před samotným oficiálním rozhodnutím SK ČASQ dne 10.1 v 12:53 se člen VV pan Mutina 
telefonicky dotazoval předsedy SK Pavla Holinky, jaký názor v této věci zastává SK. Po velmi rychlé konzultaci 
v rámci SK, byla cca hodinu poté v 14:22 výjimka celou SK zamítnuta a pan Holinka tuto informaci panu Mutinovi 
předal. Ve 15:36 téhož dne žádal pan Mutina písemnou formou celý VV o udělení výjimky a odkazoval se zde na 
zjištění SK, která po interní konzultaci dospěla k názoru, že výjimku neudělí. Tuto informaci pan Mutina písemně 
předal celému VV! Jelikož většinový názor VV, že „VV má v případě potřeby konečné slovo“ RK nepovažuje za 
morálně správný (SK je nevyšší orgán pro řízení soutěží v rámci ČASQ, právě proto, aby se zamezilo jejich 
ovlivňování a toto je ukotveno v samotných stanovách ČASQ!) a následným „hřebíčkem do rakve“ v podobě lživého 
vyjádření v rozhodnutí VV vytvořeného 12.1 ve 9:22 s odůvodněním, “že, VV nemohl z důvodu časové tísně čekat, 
jestli SK ČASQ stihne v této věci rozhodnout” došlo podle jednotného názoru RK ČASQ k hrubým morálním 
proviněním ze strany některých členů VV, dehonestující veškerou další činnost. Obzvláště je třeba se pozastavit nad 
faktem, že bylo VV „degradováno“ její předešlé konsenzuální rozhodnutí spolu SK, které mělo za cíl zkvalitnit jun. 
turnaje kat. „A“ ubráním přebytečných zápasů, snížení zátěže hráčů či délky turnaje (Dovolíme si uvést příklad na 
jednom Pražském 15-letém hráči, který tento inkriminovaný turnaj dohrával v neděli v pozdních hodinách večer a do 
Prahy dorazil kolem jedné hodiny ranní s vidinou vstávání do školy….). 
 

3. AGENDA PRO NOVOU RK 
- dohlédnout na úpravu přihlašování na turnaje kat. „masters“, kde se stále mohou hráči díky nedokonalosti webové 
aplikace hlásit do dvou kategorií současně a až po uzávěrce, kdy vidí konečnou verzi přihlášených hráčů si mohou 
vybrat, v jaké kategorii chtějí zůstat, přičemž by správně měli být tito hráči dle SŘ vyškrtnuti z turnaje 
- bedlivě dohlížet na nepřipisování bodů z turnajů pro hráče, kteří neodehráli minimální počet zápasů 
- důsledně hlídat dodržování soutěžních řádů, jelikož je opravdu NELZE interpretovat vícero způsoby  
- zasadit se o znovuvytvoření komise pro kat. „masters“ z cílem preferovat pro přihlašování do jednotlivých kategorií 
na MČR žebříček dané věkové kategorie a odměnit tak hráče, za jejich vytrvalost, nikoli přednasazovat v kat. 
„masters“ jinak neaktivní hráči či případné účastníky pouze MČR turnaje 

 
4. ODSTOUPENÍ Z FUNKCÍ 

RK ČASQ nechce aktivně bránit potřebám VV rozvíjet squash v následujícím období počínajícího olympijského 
cyklu, avšak ráda by dala najevo NESOUHLAS s výklady předpisů, tak jak to nyní dělá VV. RK má za to, že VV 
nerespektuje činnost Soutěžní komise, kterou si sama zvolila, a tento precedent by se mohl v budoucnu opakovat. 
Proto chce po zralé úvaze vyslat jasný signál širší squashové obci, které zajisté není osud Českého squashe lhostejný, 
že je třeba rázně jednat. Proto se ke dni 24. 01. 2024 rozhodla kompletně odstoupit ze svých funkcí v RK. 
Na závěr si dovoluje podotknout, že upřímně doufá v katarzi některých členů VV, kteří by mohli dát své funkce k 
dispozici pro širší squashovou obec v termínu řádné valné hromady konané v červnu 2024. 

 

Za RK ČASQ  Ing. Petr Vosátka, Renata Svobodová, Josef Fanta 


